
 

 

ZÁPIS z VIII. zasadnutia Sekcie alpských disciplín ZSL 
 

Termín zasadnutia: 26.4. 2023 / 16:50 – 18:00 

Miesto: Online / prezenčne (sídlo ZSL, Galvániho 17A, BA) 

Prítomní členovia Výboru 
sekcie: 
 

Prezenčne: Zuzana Moravčíková (ZMO), Michal Rajčan  (MRA), 
Pavol Chovaňák (PCHO), Timotej Zuzula (TZU), Branislav 
Brozman (BBR), Jaroslav Midriak (JMI) Online: Kamil Povrazník 
(KPO),  Martin Makovník (MMA), Richard Králik (RKR), Nikola 
Chovančeková (NCHO), Roman Murín (RMU), Jana Zemanková 
(JZE), Vladimíra Goňová (VGO) 

Ospravedlnení: Dušan Šimo (DŠI), Martin Kupčo (MKU), Janka Štaffenová (JŠT) 

Predsedajúci: Zuzana Moravčíková 

Zapisovateľ: Zuzana Moravčíková 

Overovatelia: Michal Rajčan, Pavol Chovaňák, Branislav Brozman 

 
PROGRAM 

 

1. Otvorenie 
2. Financie  
3. Reprezentácia  
4. Podujatia 
5. Vzdelávanie 
6. Rôzne 
7. Záver 

 

1. Otvorenie 
 

Privítanie prítomných: stretnutie začalo s 15min meškaním, nakoľko stretnutiu sekcie AD 
predchádzali oponentúry pretekárov TM v lyžovaní na tráve. ZMO privítala menovite 
prítomných (prezenčne, online), predsedov Odborných komisií a členov sekcie AD, 
ospravedlnila  a zdôvodnila neprítomnosť ostatných pozvaných. 
Určenie predsedajúceho (ZMO), zapisovateľa (ZMO), overovateľov (MRA, PCHO, BBR). 
(pozn. ZMO – pri každom bode programu boli účastníci vyzvaní k ich komentáru, otázkam 
resp. pripomienkam). 
Personálne zmeny v sekcii AD: Michal Rajčan, manažér sekcie AD, ktorému postupne 
Zuzana Moravčíková odovzdáva agendu, Zuzku Senčekovú (starostlivosť o RD a TM) 
pozične nahradil Braňo Brozman, Pavol Chovaňák – ŠTR sekcie AD, Timotej Zuzula – 
odborný špecialista pre rozvoj lyžovania. 
 

2. Financie 
 

ZMO 25.4. prebiehal VV ZSL, predložená finálna verzia návrhu rozpočtu, čakáme na 
potvrdenie.   



 

 

TZU – pre budúcnosť, základ je, aby rozpočet bol jasný čím skôr (začiatok apríla), teraz už 
je strašne neskoro. Bez rozpočtu sa nedá robiť šport a už vôbec nie alpské lyžovanie.  
ZMO – rozpočet bol schvaľovaný dodatočne v niektorých „sporných kapitolách“, tie „fixné“ 
kapitoly boli schválené už skôr – ale súhlasíme s vami (TZU), rozpočet musí byť komplet 
jasný čím skôr, aby boli jasne a včas nastavené možnosti.   
  
3. Reprezentácia 
 

BBR – na základe predpisu o zaradení do RD splnilo kritéria na zaradenie do RD 14 
pretekárov, a 10 sa dostali do Development B a C. Čo sa týka Talentovanej Mládeže (TM), 
kritériá na zaradenie splnilo 27 športovcov a 5 športovci z disciplíny lyžovanie na tráve 
-  tento návrh na zaradenie do TM už schváli VV ZSL.  
Trávové lyžovanie – kritérium na zaradenie do RD splnila Nikola Fričová. V rýchlostnom 
lyžovaní bol schválený Michal Bekeš.  
NŠC / VŠC rezortné strediská – aktívna komunikácia prebehla, športovci plniaci kritéria boli 
navrhnutí na zaradenie (výber posudzujú rezortné strediská). 
  
4. Podujatia 
 

ZMO – letné podujatia sú pre sekciu AD aktuálne v podaní lyžovania na tráve.  Riešili sme 
ako prvé zaradenie do TM resp. RD práve v tejto disciplíne – nakoľko lyžovanie na tráve 
sezónu začalo práve v tomto období (apríl). 
Avizované dve podujatia na Slovensku - FIS Children Camp 15.-20.7.2023  a FIS preteky 
(vrátane MSR) 21.-23.7.2023 v Jasenskej doline. Prebieha aktívna komunikácia s lokálnym 
organizátorom najmä čo sa týka organizačného zabezpečenia podujatia. 
S ohľadom na nominačné a kvalifikačné kritéria k účasti na medzinárodných podujatiam 
typu MS a MSJ budú príp. nominovaní pretekári aj na tieto podujatia. Samotný 
medzinárodný program pre lyžovanie na tráve bo schválený len koncom marca resp. 
začiatkom apríla. 
Apel na komisiu metodickú ako aj nominačnú – aby nám čím skôr (stanovaný termín) 
spripomienkovali nominačné a kvalifikačné kritériá pre lyžovanie na tráve. 
MRA – aby sme mohli sezónu lyžovania na tráve spustiť v kľude, potrebujeme dotiahnuť 
nominačné a kvalifikačne kritériá – posielali sme v tomto smere dotazy na Komisiu pre 
metodiku a TM ako ja na Komisiu pre nominačné a  kvalifikačné kritériá  - prosíme o vaše 
odpovede v čo najkratšom čase, aby sme ich mohli doplniť.  
 
 

5. Vzdelávanie 
 

ZMO – prítomný pán Zuzula, pod ktorého gesciou sme ako sekcia zahájili sériu školení / 
seminárov, prvý z nich sa konal v Jasnej  14.-17.4. (skupina trénerov U12, U16), nasleduje 
seminár 29.4. VŠC Dukla BB (štatutári klubov, tréneri, odborné pracovné skupiny boli včas 
a riadne oslovené). 
Z prvého kempu máme pozitívnu odozvu od účastníkov. 



 

 

TZU – v rámci vzdelávania pôsobím ako konzultant. Odporučil som semináre, ktorých 
obsah by mal byť súčasťou ročného tréningového cyklu. Uvidíme ako to bude pokračovať 
a čo si budeme môcť dovoliť. 
 

6. Rôzne 
 
 

ZMO – sekcia AD písomne požiadala jednotlivé komisie o stručné zhodnotenie sezóny 
(pozitíva, negatíva, odporúčania, vzájomná komunikácia sAD vs. Komisie  apod.), aby sme 
si vytvorili spoločne priestor na zlepšenie.  
Radi by sme pri tejto príležitosti opätovne požiadali Komisie, aby nás informovali o tom, ak 
plánujú stretnutie Komisie – aby sme ako sekcia mali možnosť sa takého stretnutia 
zúčastniť. Teda podobne ako my, sekcia AD informuje vás a mávame spolu práve tieto 
stretnutia, aby sme sa vzájomne informovali o dôležitom dianí (tak aby sme tieto informácie 
nevytrhávali z kontextu). Zároveň, ak ako komisia máte nejaké dotazy, otázky – prosím 
informujte nás, adresujte tieto na sekciu priamo - tak aby sme mohli na tieto priamo 
odpovedať (my ako sekcia, alebo to posunieme na ďalšie posúdenie). Príp. posielať zápis 
zo zasadnutie komisie priamo na sekciu, ak z tohto zápisu plynú nejaké konkrétne otázky /  
úlohy. 
JZE (Komisia zdravotná) – počas sezóny nás nikto neoslovil, neevidujeme žiadne otázky, 
preto sme sa ako komisia nemali ani dôvod aktívne stretávať.  

- TZU - Ak by sa niečo stalo reprezentantovi na Slovensku, je vo vašich silách vybaviť 
kvalitnú MRI „zo dňa na deň“? Aby ako členovia RD mali možnosť rýchleho riešenia 
možného problému.  

- JZE - z pozície členky resp. predsedkyne Komisie nemám na to oprávnenie, ale 
z osobného hľadiska mám možnosti osloviť kolegov v Bratislave, to by nemal byť 
problém (t.j. mohli by sme to takto riešiť).  
 

NCHO (Komisia rodičov neplnoletých) – na začiatku sezóny sme mali stretnutie, kedy sme 
sa oboznámili so stanovami našej komisie a tiež sme sa venovali téme pretekov 
v Reiteralme (AUT) – tento dotaz prišiel rovno na moje meno. Myslím si, že to nebolo 
vhodne komunikované (Komisia vs. sekcia – následne sa to „upratalo“). Počas sezóny už 
nič viac neevidujeme. P. Straka sa angažoval v stretnutiach s bežeckou sekciou, nemám 
žiadnu spätnú väzbu. Plánujeme záverečné stretnutie komisie – zhodnotenie sezóny / 
odporúčania. 
 
JMI (Komisia pre súťaže) – plánujeme stretnutie 29.4. v Banskej Bystrici, prediskutujeme 
rôzne témy, jednou z nich je aj téma, ktorá sa týka Komisie, ktorú zastrešuje p. 
Chovančeková – situácie, ktoré vznikajú na pretekoch, predovšetkým čo sa týka reakcií 
a postoja rodičov, ich vystupovanie, a správanie sa voči trénerom a organizátorom – 
potrebujeme nájsť vhodný spôsob, ako týchto rodičov usmerniť. 
Čo sa týka súťaží – potrebujeme zabezpečiť čo najlepšie podmienky. Počas sezóny 
s ohľadom na poveternostné podmienky sme na Slovensku boli schopní v plánovanom 
termíne a v plánovanom rozsahu urobiť len jedny preteky a to SL, OS na Mýte 4.-5.3.. 



 

 

Musíme mať organizátorov, ktorí budú ad1/ flexibilní alebo ad2/ budú schopní zabezpečiť 
kvalitnú podložku aj v nepriaznivom počasí. Týmto sa budeme musieť zaoberať. 
 
KGO (Komisia športových klubov) – aktívne som sa zúčastnila všetkých pretekov ZSL U12, 
ako aj v oblastných pretekoch (O Pohár Liptova), ako pozitívum registrujem nárast záujmu 
o lyžovanie v mladších aj starších kategóriách. Všetky kolá prebehli štandardne, bez 
problémov na veľmi vysokej a profesionálnej úrovni.   
Stretávanie sa komisie – problematické.   
 
IMU (Komisia pre nominačné a kvalifikačné kritériá) – riešili sme iba AD, s ostatnými 
sekciami sme sa nestretávali. Čo sa týka AD, riešili sme najmä nominácie na EYOF, na MSJ 
a to spolu s ŠTR sekcie AD. 

- ZMO – okrem kvalifikačného a nominačného predpisu aktualizujeme aj súťažný 
predpis, oslovené boli všetky komisie, ktorých sa to týka, ako aj odborné pracovné 
skupiny sekcie AD.  

- PCHO – dotknuté komisie a pracovné skupiny sekcie AD  dosali k dispozícii zdieľaný 
dokument t-j.- predpisy (na drive), ktoré majú povolené komentovať, a navrhovať 
príp. úpravy. Prebehlo stretnutie U12 pracovnej skupiny v Jasnej a U16 pracovnej 
skupiny v Banskej Bystrici. U21 pracovná skupina mala zatiaľ len informatívne 
stretnutie a v blízkej dobe sa stretne za účelom aktualizácie NaK predpisu, najmä 
s ohľadom možnej účasti na podujatí YOG, ako aj s ohľadom na kritéria na zaradenie 
do RD.  Predpisy sú v štádiu rozpracovania. NaK predpis pre mládežnícke kategórie 
je viac menej hotový, čakať budeme na pripomienky od U21 pracovnej skupiny. 
Súťažný predpis by tiež nemal byť problematický, Martin Kupčo za komisiu 
rozhodcov nám už tiež dal návrhy na možné úpravy. 
 

KPO (Komisia pre metodiku a TM) – naša komisia poslala pripomienky ku všetkým 
predpisom už 30.3., ŠTR sekcie AD. Poslali sme tiež žiadosť o schválenie pracovnej skupiny 
pre prípravu dlhodobého projektu športovej prípravy v zjazdovom lyžovaní – zatiaľ 
nemáme žiadnu odpoveď, a ak má táto skupina vytvoriť nejaký záväzný dokument, je už „5 
min po 12tej“. Poslali sme komplet info (cieľ, org. poriadok, rozpočet).  
Priebeh vzdelávania – KPO vyjadril sklamanie, čo sa vo vzdelávaní deje, máme tu niekoľko 
komunikačných kanálov - ad1. Janka Štaffenová, ad2. Timo Zuzula,  a ad3. komisia 
metodiky a TM. Chýba tu vzájomná kooperácia a koordinácia. Pripravovali sme 2 mesiace 
seminár s pánom Magonim, ktorý sme museli zrušiť. Je nevyhnutné tieto vzdelávacie 
aktivity vzájomne koordinovať. 

- ZMO – neevidujeme aktuálne žiadnu žiadosť, ktorú uvádzate. Ak ste ju adresovali 
MRA, poprosíme poslať uvedenú žiadosť ešte raz, príp. ako doposiaľ t.j. aj na email 
ZMO. 

- KPO – žiadosť adresoval p. Šimo p. Rajčanovi (MRA) 
- ZMO – máme zato, že sekciu vzdelávania máme len jednu, ktorú zastrešuje zväz ZSL 

(či je to v podobe pána Zuzulu, pani Štaffenovej, alebo pána Molottu) – určite 
súhlasíme, že vzájomná komunikácia je nevyhnutná, tak aby sme predchádzali 



 

 

nejasnostiam a pozvánkam, ktoré nie sú aktuálne (tak ako sme sa o tom rozprávali 
počas stretnutia 5.4,. v Poprade, kedy sme sa dozvedeli o.i. aj o vašej pozvánke pre 
pána Magoniho). 

- TZU – kedy bol plánovaný seminár s pánom Magonim? Vy (komisia) ste dali sekcii 
nejaký harmonogram vzdelávania na začiatku sezóny? Komunikovali ste ho vopred? 
Ja som veci pripravil,  informoval som sekciu, a hneď sme to aj realizovali. A v Jasnej 
bolo 52 trénerov.   

- KPO – seminár s Magonim bol plánovaný 22.4.2023, no bolo nám oznámené a 
doporučené na Komisii v Poprade, že je to nevhodné kumulovať toľko aktivít. Máme 
tiež výhradu, akým spôsobom sa vzdelávacie aktivity zverejňujú – na stránke ZSL to 
nie je zverejnené.  

- JMI – semináre s T. Zuzulom boli zverejnené riadnym spôsobom, vo všetkých 
vláknach a skupinách, ktorých sa to týkalo.  

- ZMO – mnohé z týchto seminárov sú limitované najmä čo sa týka počtu účastníkov  
(priestorové možnosti) a taktiež sú často vysoko odborne špecifické, t.j. pre 
konkrétnu skupinu športových odborníkov, no berieme na vedomie, že je potrebné 
zlepšiť komunikáciu (informovanosť o aktivitách ZSL) aj smerom na širšiu verejnosť. 
O možnom príchode pána Magoniho sme sa dozvedeli na stretnutí v Poprade 5.4., 
hoci vy, Komisia, ste tú vedomosť mali od novembra. Je nevyhnutná obojstranná 
komunikácia a zdieľanie plánovaných aktivít tak, aby sme predchádzali možným 
problémom.  

 
RKR (Komisia Masters) – komunikácia s AD prebiehala v poriadku, Komisia Masters sa 
stretávala pravidelne (najmä čo sa zjazdárov týkalo). Zjazdári Masters mali pomerne 
úspešnú sezónu, zhodnotenie sezóny pošleme v samostatnom dokumente.    

- PHO – aktualizácia nominačného predpisu do RD a návrh na zaradenie do RD 
(menný zoznam predložený) – je potrebné si to ešte prejsť spoločne, plánované 
samostatné stretnutie (Králik, Krasuľa). 

- PHO – upozorňujem, prihlášky na FIS preteky majú svoj protokol, je nevyhnutné 
to posielať včas (nie pár hodín pred pretekmi). 
 

MMA (Komisia telesne znevýhodnených) – stretávajú sa v rámci komisie na mesačnej báze 
a riešia všetky nevyhnutné veci ad hoc. 
  
 

7. Záver 
 
ZMO o ďalšom plánovanom stretnutí budú členovia riadne a včas informovaní. 
 
V Bratislave, 25.5.2023 
 
Zápis napísala: Zuzana Moravčíková (Manažér Sekcie alpských disciplín ZSL)  
Zápis overili:  Michal Rajčan  (Manažér Sekcie alpských disciplín ZSL) 

Pavol Chovaňák  (ŠTR Sekcie alpských disciplín ZSL 



 

 

 

POZVÁNKA 
 
Členom výboru sekcie AD-ZSL  
Cc: Sekretariát ZSL 
 
Bratislava, 17.04.2023 

 
Vážení členovia, 

pozývame Vás na 8. zasadnutie výboru sekcie, ktoré sa uskutoční dňa 26. apríla 
(streda) 2023 o 16:45 hod., prezenčne v zasadačke ZSL, Galvániho 17/A, Bratislava 

alebo  prostredníctvom MS teams online konferenčný hovor (LINK) 
 
PROGRAM: 
 
1. Otvorenie 

Privítanie prítomných 
      určenie predsedajúceho, zapisovateľa, overovateľov 
2. Financie 

status update 
3. Reprezentácia   

Tvorba RD 
Talentovaná mládež 

4. Podujatia 
    Organizácia letných podujatí AD ZSL – status update    
5. Vzdelávanie 
    status update 
6. Rôzne 
   Odborné komisie – otázky/odpovede 
   Iné    
7. Záver 
 
 
     
 
 
Zuzana Moravčíková       
Manažérka sekcie alpských disciplín ZSL 

 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_YmExZjE4OWEtZGI5OS00ZTEwLWEzNmEtZjM3MjYyMmU5M2I0%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%226de949fb-8417-42ef-81dd-439b31625df0%22%2c%22Oid%22%3a%2284410d33-3cc5-4376-9d90-edf26409740c%22%7d

